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Protokół Nr XLVII.2014 

z obrad XLVII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 2 czerwca 2014 roku 

1. Otwarcie obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński odczytał wniosek 

Burmistrza Halinowa Adama Ciszkowskiego
1
 z dnia 29 maja 2014 r. na podstawie, którego 

została zwołana sesja.  

Następnie o godzinie 13
00 

otworzył obrady XLVII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej 

w Halinowie w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Halinowie. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński po odczytaniu listy 

obecności
2
 stwierdził quorum Rady w liczbie 10 radnych (nieobecni na sali radni:  

p. Tomasz Dubiński, p. Katarzyna Goździewska, p. Małgorzata Kaim, p. Marcin Pawłowski, 

p. Edyta Woźniakowska) i uznał prawomocność obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński przedstawił porządek 

obrad
3
 i otworzył dyskusję.  

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz zwrócił się z wnioskiem o: 

 wprowadzenie do porządku obrad nowych punktów: 

- projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2014-2023, jako punkt nr 7, 

- projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Regulaminu 

dofinansowania ze środków budżetu Gminy Halinów zadań z zakresu usuwania azbestu 

z terenu Gminy Halinów przy udziale funduszy uzyskanych z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie, jako punkt 10, 

- projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie delegowania Zastępcy 

Burmistrza Halinowa do reprezentowania Gminy Halinów w Stowarzyszeniu "Lokalna 

Grupa Działania Ziemi Mińskiej„, jako punkt nr 11, 

Radny p. Marcin Sukiennik zwrócił się z prośbą, aby materiały dla radnych zostały 

dostarczone przynajmniej 3 dni robocze przed sesją nadzwyczajną. 

Radny p. Adam Ludwiniak złożył wniosek o zdjęcie projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2014 rok, z uwagi na nie przedstawienie jej na 

posiedzeniu Komisji Budżetowej. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że zmiany w budżecie zostały 

omówione na wspólnym posiedzeniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetowej. 

                                                 
1 Załącznik nr 1 do protokołu z obrad XLVII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 2 czerwca 2014 roku. 
2
 Załącznik nr 2 do protokołu z obrad XLVII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 2 czerwca 2014 roku. 

3
 Załącznik nr 3 do protokołu z obrad XLVII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 2 czerwca 2014 roku. 
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Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski zwrócił się z prośbą o wyrozumiałość. Następnie 

Burmistrz Halinowa wyjaśnił, że zdjęcie projektu uchwały uniemożliwi kontynuację budowy 

ul. Jana Pawła II w Halinowie. 

Na salę weszła radna p. Katarzyna Goździewska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zadał pytanie, czy 

Burmistrz Halinowa – jako wnioskodawca sesji nadzwyczajnej – wyraża zgodę na przyjęcie 

wniosku radnego p. Adama Ludwiniaka. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski nie wyraził zgody na przyjęcie wniosku radnego. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie zmian w porządku obrad: 

wniosek Zastępcy Burmistrza Halinowa o wprowadzenie do porządku obrad nowych punktów: 

- projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2014-2023, jako punkt nr 7, 

- projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Regulaminu 

dofinansowania ze środków budżetu Gminy Halinów zadań z zakresu usuwania azbestu 

z terenu Gminy Halinów przy udziale funduszy uzyskanych z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie, jako punkt 10, 

- projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie delegowania Zastępcy 

Burmistrza Halinowa do reprezentowania Gminy Halinów w Stowarzyszeniu „Lokalna 

Grupa Działania Ziemi Mińskiej”, jako punkt nr 11. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 9,  

przeciw – 2,  

wstrzymujących się – 0,  

Wniosek został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Małgorzata Kaim, p. Marcin Pawłowski, 

p. Edyta Woźniakowska.  

Porządek obrad XLVII sesji nadzwyczajnej w dniu 2 czerwca 2014 roku po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Budziska, gmina Halinów – Druk Nr 451. 

5. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie rozpoznania skargi na działalność 

Dyrektora Szkoły Podstawowej w Brzezinach - Druk Nr 452. 

6. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie rozpatrzenia wezwania Wnioskodawcy 

do usunięcia naruszenia prawa uchwałą w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Okuniew, gmina Halinów - Druk Nr 453. 

7. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2014-2023 - Druk Nr 456. 
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8. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2014 rok - Druk Nr 454. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającej uchwałę Nr XXXII.283.2013 Rady 

Miejskiej w Halinowie z dnia 30 stycznia 2013 roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Powiatu Mińskiego - Druk Nr 455. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Regulaminu dofinansowania 

ze środków budżetu Gminy Halinów zadań z zakresu usuwania azbestu z terenu Gminy 

Halinów przy udziale funduszy uzyskanych z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w Warszawie - Druk Nr 457. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie delegowania Zastępcy Burmistrza 

Halinowa do reprezentowania Gminy Halinów w Stowarzyszeniu "Lokalna Grupa Działania 

Ziemi Mińskiej„ - Druk Nr 458. 

12. Zamknięcie sesji. 

Na salę weszła radna p. Edyta Woźniakowska. 

4. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości 

Budziska, gmina Halinów – Druk Nr 451Projekt uchwały Rady Miejskiej 

w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 

2014 – Druk Nr 434 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką omówił Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam 

Sekmistrz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję.  

Radny p. Leszek Gelo zadał pytanie, czy na podstawie nowo przyjętych planów 

zagospodarowania przestrzennego jest możliwość niewprowadzania ograniczeń polegających na 

przeznaczeniu 30% obiektu mieszkalnego na działalność gospodarczą.  

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że zgodnie z prawem 

budowlanym, budynek mieszkalny, znajdujący się na terenach mieszkaniowych, można w 30% 

zaadaptować na działalność nieuciążliwą. 

Radny p. Bogdan Janczarek zwrócił się z prośbą o wyjaśnienie Załącznika Nr 3 

Rozstrzygnięcie Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie sposobu realizacji zapisanych w planie 

inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej, które należą do zadań własnych gminy, oraz 

zasad ich finansowania. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że Załącznik Nr 3 wynika 

z  art. 20 ust.1 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (tekst jednolity Dz. U. 

z 2012 r., poz. 647 z późn. zm.) oraz z prognozy skutków finansowych, która jest opracowywana 

przy procedurze planistycznej. 

Radny p. Adam Ludwiniak w swojej wypowiedzi odniósł się do wysokiej jednorazowej opłaty 

z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku uchwalenia planu. Następnie radny 

poinformował, że Klub Radnych „Niezależni Samorządowcy” jest przeciwny zapisom w § 45 

planu Budzisk oraz wstrzyma się od głosowania. 
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Radny p. Marcin Sukiennik zadał następujące pytania: 

a) „kto może wnieść poprawki do projektów planów zagospodarowania przestrzennego”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że autopoprawka do planu 

Budzisk wynika ze złożenia wniosku mieszkańca w procedurze planistycznej (w określonym 

terminie po wyłożeniu planu do publicznej wiadomości) w rozstrzygnięciu uwag Burmistrza, 

który rozstrzyga i wprowadza zmianę. 

b) „czy została przeprowadzona analiza o generowaniu przez plan środków publicznych 

w przyszłości”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że opracowanie takiej 

prognozy jest obowiązkiem w procedurze planistycznej, z którą radni mają prawo się zapoznać. 

Radny p. Dawid Wojda poinformował, że projekt planu Budzisk został dokładnie omówiony na 

posiedzeniach Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 

przed wyłożeniem oraz przed uchwaleniem. Na Komisji zostały przedstawione następujące dane: 

 potencjale dochody z tytułu uchwalenia planu Budzisk będą wynosiły ok. 2 mln zł, 

 potencjale wydatki z tytułu uchwalenia planu Budzisk będą wynosiły ok. 20 mln zł. 

Następnie radny wyjaśnił, że zmiany wniesione autopoprawką nie wymagają opiniowania przez 

instytucje zewnętrzne. 

Radny p. Adam Ludwiniak zadał pytanie, skąd radny p. Wojda posiada powyższe dane. 

Radny p. Dawid Wojda poinformował, że dane przygotowała firma TEREN, która opracowała 

plan. 

Radny p. Adam Ludwiniak odniósł się do swojego wniosku o zmniejszenie jednorazowej 

opłaty do 5%, który przedstawiał na posiedzeniach komisji. 

Radny p. Dawid Wojda poinformował, że jednorazowa opłata planistyczna potencjalnie będzie 

skutkowała wpływom do budżetu ok. 2 mln zł tylko i wyłącznie wtedy, kiedy ktoś będzie chciał 

sprzedać własną nieruchomość w okresie krótszym niż 5 lat.  

Radny p. Bogdan Janczarek zwrócił uwagę, że podczas uchwalania planu dla Okuniewa nie 

było dyskusji na temat jednorazowej opłaty planistycznej, która także jest zapisana w planie. 

Następnie radny wyjaśnił, że na podstawie przepisów prawnych nie ma możliwości przyjęcia 

planu bez opłaty planistycznej. 

Radny p. Adam Ludwiniak zadał pytanie, czy według przepisów prawnych Gmina ma 

obowiązek ustalić w planie zagospodarowania przestrzennego jednorazową opłatę planistyczną. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że Gmina 

ma obowiązek ustalić opłatę. 

Radny p. Adam Ludwiniak w uzupełnieniu wyjaśnił, że Gmina sama ustala wysokość stawki 

tej opłaty. Następnie radny zadał pytanie czy dla terenów U stawka 30% jest maksymalną 

stawką. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że tak. 
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Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że plany zagospodarowania 

przestrzennego generują ogromne koszty dla budżetu Gminy, który jest budżetem wszystkich 

mieszkańców gminy. Może dojść do sytuacji, kiedy nie będzie możliwości realnego 

wykonywania kolejnych planów. Następnie Burmistrz Halinowa stwierdził, że wszystkie plany 

powinny być jednolite oraz poinformował, że jest przeciwny różnicowania mieszkańców. 

Radny p. Adam Ludwiniak stwierdził, że jednorazowa opłata planistyczna wstrzyma rozwój 

gminy. To mniejsze i ciągłe dochody z CIT i PIT sprawią, że Gmina będzie mogła zaplanować 

budżet na kilka lat. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w swojej wypowiedzi odniósł się do 

braku dyskusji przy poprzednich uchwalonych planach zagospodarowania przestrzennego. 

Sołtys Krzewiny p. Anna Jackiewicz przedstawiła wniosek mieszkańców Krzewiny, aby 

zmniejszyć jednorazową opłatę planistyczną, która byłaby jednakowa dla wszystkich 

miejscowości na terenie gminy Halinów. 

Radny p. Marcin Sukiennik poinformował, że w większości obowiązujących planów 

w  większości jednorazowa opłata planistyczna jest na poziomie 0%. Następnie radny 

poinformował, iż uważa, że obecnie proponowane stawki są zdecydowanie za wysokie. Ponadto 

radny poinformował, że nie będzie głosował za przyjęcie planu dla m. Budziska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zachęcił radnych do 

spotkań z mieszkańcami miejscowości, dla których w przyszłości będą uchwalane plany 

zagospodarowania przestrzennego, w celu wyjaśnienia spornych spraw.  

Ponadto Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie złożył podziękowania Sekretarzowi 

Halinowa za pomoc w nawiązywaniu kontaktów z mieszkańcami m. Budziska.  

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie przypomniał, że radni są radnymi dla 

całej gminy Halinów, a nie radnymi poszczególnych miejscowości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński ogłosił przerwę  

o godz. 14
03

. Obrady wznowiono o godz. 14
10

. 

Na salę wszedł radny p. Marcin Pawłowski. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że w uchwalonym w dniu 

14 czerwca 2007 r. (w poprzedniej kadencji) planie zagospodarowania przestrzennego dla części 

m. Wielgolas Duchnowski znajdują się zapisy mówiące o: 

„§28. Zgodnie z art. 15 ust.2 pkt 12 i art. 36 ust. 4 ustawy o zagospodarowaniu przestrzennym 

ustala się wysokość stawki procentowej, służącej naliczaniu jednorazowej opłaty od wzrostu 

wartości nieruchomości związanego z uchwaleniem planu w wysokości 

1. 30% dla terenów MN, UMN”. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że dla terenów od 1.MN do 22.MN 

oraz od 1.MNU do 10.MNU stawka zostanie obniżona o 10% w porównaniu z opłatą 

w poprzedniej kadencji. 

Radny p. Adam Ludwiniak złożył formalny wniosek, aby § 45 otrzymał brzmienie:  

„§45. Określa się następujące wysokości stawek procentowych służących naliczeniu 

jednorazowej opłaty z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku uchwalenia planu:  

1) dla terenów oznaczonych od 1.MN do 22.MN oraz od 1.MNU do 10.MNU: 5%; 

2) dla terenów oznaczonych od 1.U do 3.U, 1.PU: 8%”. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz nie wyraził zgody na przyjęcie wniosku 

radnego p. Adama Ludwiniaka. 
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W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Budziska, gmina Halinów – Druk Nr 451. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 2.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Małgorzata Kaim 

5. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie rozpoznania 

skargi na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej w Brzezinach - Druk 

Nr 452 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek.  

Radny p. Leszek Gelo poinformował, że Skarżący nie pojawił się na posiedzeniu Komisji 

Rewizyjnej w dniu 12 maja 2014 r. Następnie radny poinformował, że po całym rozpoznaniu 

sprawy, Komisja jednogłośnie uznała skargę za bezzasadną, w której zostały poruszone sprawy 

prywatne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że do 

Komisji do Spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury i Sportu wpłynęła kopia protokołu kontroli 

doraźnej w SP w Brzezinach Mazowieckiego Kuratora Oświaty. Następnie Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Halinowie odczytał wnioski pokontrolne i zalecenia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Jan Papis wyraził zdanie, że skarga jest bezzasadna. Ponadto radny poinformował, że 

w placówce dzieje się wiele dobrego oraz zachodzą zmiany, na które społeczeństwo od dawna 

oczekiwało. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński wniósł poprawkę do 

uzasadnienia. Następnie w wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z poprawką w sprawie rozpoznania skargi na działalność 

Dyrektora Szkoły Podstawowej w Brzezinach - Druk Nr 452. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych. 

W wyniku głosowania: 

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 2. 

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Małgorzata Kaim. 



7 

 

6. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie rozpatrzenia 

wezwania Wnioskodawcy do usunięcia naruszenia prawa uchwałą 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Okuniew, gmina Halinów - Druk Nr 453 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wezwania Wnioskodawcy do usunięcia 

naruszenia prawa uchwałą w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Okuniew, gmina Halinów - Druk Nr 453. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych. 

W wyniku głosowania: 

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 2. 

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Małgorzata Kaim. 

7. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2014-2023 - 

Druk Nr 456 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Halinów na 2014 rok - Druk Nr 454 

Projekty uchwał od punktu nr 7 do punktu nr 8 omówiła Skarbnik Halinowa p. Teresa 

Karwowska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję 

i następnie zadał pytanie, czy projekt „Szansa dla Przedszkolaka” definitywnie kończy się 

z dniem 30 czerwca 2014 r. , czy jest pomysł na przedłużenie projektu. 

Skarbnik Halinowa p. Teresa Karwowska oraz Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam 

Sekmistrz w odpowiedzi poinformowali, że został złożony wniosek formalny do Mazowieckiej 

Jednostki Wdrażania Programów Unijnych na wykorzystanie środków, które pozostały na dalszą 

realizację projektu w ramach środków z dofinansowania (dodatkowe zajęcia, wyposażenie 

przedszkoli). Wniosek nie został jeszcze rozpatrzony. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński w swojej wypowiedzi 

odniósł się do prowadzonych przez koordynatora projektu dodatkowych zajęć w okresie 

wakacyjnym oraz do dalszego zatrudnienia koordynatora. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz zaproponował omówienie szczegółowych 

informacji na najbliższym posiedzeniu Komisji do Spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury i Sportu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński stwierdził, że wnioski 

Komisji do Spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury i Sportu są lekceważone, ponieważ na ostatnim 

posiedzeniu Komisji koordynator projektu poinformowała, że środki, które pozostały z projektu 

zostaną wykorzystane na doposażenie przedszkoli, a nie na dodatkowe zajęcia. 
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Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że przekaże 

koordynatorowi projektu, aby uczestniczył w najbliższym posiedzeniu Komisji do Spraw 

Młodzieży, Oświaty, Kultury i Sportu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zwrócił się z prośbą 

o przygotowanie na posiedzenie Komisji wniosku na wykorzystanie środków, które pozostały na 

dalszą realizację projektu. 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał następujące pytania: 

a) „do którego projektu dot. budowy ul. Jana Pawła II Gmina Halinów dokłada środki 

z budżetu”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że środki zostaną 

przeznaczone na budowę chodnika na odcinku od ul. Okuniewskiej do ul. Powstania 

Styczniowego. Następnie Zastępca Burmistrza Halinowa wyjaśnił, że dwa projekty są zawarte 

w jednym zadaniu, jako pomoc rzeczowa dla Powiatu Mińskiego. 

b) „na jaki cel zostaną przeznaczone środki w wysokości 200 tyś zł”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że środki zostaną 

przeznaczone na budowę chodnika na odcinku od ul. Okuniewskiej do ul. Powstania 

Styczniowego. 

c) „z czego wynika, że Gmina musi jeszcze dołożyć 200 tyś zł”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że oferta wykonawcy na 

wykonanie chodnika, drenażu i przestawienie teletechniki wynosi 170 tyś zł. Następnie Zastępca 

Burmistrza Halinowa zaprosił radnego do zapoznania się z szczegółową dokumentacją 

inwestycji. 

d) „odnośnie modernizacji budynku Szkoły Podstawowej w Brzezinach, dlaczego pojawiły 

się nowe koszty”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że środki na modernizację 

budynku są zabezpieczone w budżecie szkoły. Następnie poinformował, że do realizacji 

modernizacji brakuje kwoty w wysokości 12 700,00 zł. 

Skarbnik Halinowa p. Teresa Karwowska w uzupełnieniu wyjaśniła, że środki w wysokości 

54 000,00 zł zostały przesunięte z wydatków bieżących szkoły na wydatki inwestycyjne (kwota 

37 800,00zł pochodzi z przesunięcia środków z wydatków bieżących Szkoły, w tym kwota 

9 213,92 zł są to środki Funduszu sołeckiego). 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że pewne remonty i inwestycje 

w Szkole Podstawowej w Brzezinach, tak jak w każdej szkole, były wykonywane bez różnicy, 

czy gimnazjum powstanie, czy nie. Dyrektor szkoły poprosiła o 12 700,00 zł na modernizację 

wejścia do szatni. 

Radny p. Marcin Pawłowski zwrócił się z prośbą, aby uchwały dotyczące zmian w budżecie 

zawsze były przedstawiane i omawiane na posiedzeniach Komisji Budżetowej, w celu uniknięcia 

dyskusji i emocji na sesji. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że zmiany w uchwale 

budżetowej nie mogły czekać do końca czerwca, kiedy obędzie się sesja absolutoryjna, a nie 

przyjęcie tych zmian na obecnej sesji nadzwyczajnej uniemożliwiłoby kontynuację budowy 

ul. Jana Pawła II w Halinowie. 
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Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Halinów na lata 2014-2023 - Druk Nr 456. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 

W wyniku głosowania: 

za – 10, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 2. 

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: p. Tomasz Dubiński, p. Małgorzata Kaim, p. Dawid Wojda. 

 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 

2014 rok - Druk Nr 454. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 

W wyniku głosowania: 

za – 10, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 2. 

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: p. Tomasz Dubiński, p. Małgorzata Kaim, p. Dawid Wojda. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającej uchwałę 

Nr XXXII.283.2013 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 30 stycznia 2013 

roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Mińskiego - 

Druk Nr 455 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmieniającej uchwałę Nr XXXII.283.2013 Rady 

Miejskiej w Halinowie z dnia 30 stycznia 2013 roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Powiatu Mińskiego - Druk Nr 455. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 

W wyniku głosowania: 

za – 10, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 2. 

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: p. Tomasz Dubiński, p. Małgorzata Kaim, p. Dawid Wojda. 
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10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany 

Regulaminu dofinansowania ze środków budżetu Gminy Halinów zadań 

z zakresu usuwania azbestu z terenu Gminy Halinów przy udziale 

funduszy uzyskanych z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w Warszawie - Druk Nr 457 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję oraz 

zadał pytanie czy przyszłoroczny program usuwania azbestu z terenu gminy Halinów zostanie 

odpowiednio zweryfikowany pod kątem możliwości budżetowych Gminy Halinów. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że Urząd na bieżąco 

otrzymuje wnioski na usunięcie azbestu od mieszkańców gminy Halinów. Następnie wyraził 

nadzieję, że w przyszłym roku Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

dofinansuje program w 100%, tak jak w roku ubiegłym. 

Radny p. Adam Ludwiniak w swojej wypowiedzi odniósł się do rosnącej tendencji 

zapotrzebowania na wymianę i usunięcie azbestu przez mieszkańców. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że zwiększona tendencja 

wynika z tego, że niektórzy mieszkańcy wycofali się z tytułu braku środków na odtworzenie 

dachu po zdjęciu eternitu, a zabezpieczyli je w bieżącym roku oraz została zwiększona akcja 

informacyjna. 

Radny p. Adam Ludwiniak wyraził opinię, iż nie należy rezygnować z przeznaczenia środków 

na program usuwania azbesty na terenie gminy Halinów pomimo poniesienia kosztów przez 

Gminę. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że Gmina nie zrezygnuje 

dopóki nie będzie musiała dopłacać 100% do programu. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Regulaminu dofinansowania ze środków 

budżetu Gminy Halinów zadań z zakresu usuwania azbestu z terenu Gminy Halinów przy udziale 

funduszy uzyskanych z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Warszawie - Druk Nr 457. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 

W wyniku głosowania: 

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: p. Tomasz Dubiński, p. Małgorzata Kaim, p. Dawid Wojda. 
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11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie delegowania 

Zastępcy Burmistrza Halinowa do reprezentowania Gminy Halinów 

w Stowarzyszeniu "Lokalna Grupa Działania Ziemi Mińskiej„ - Druk 

Nr 458 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Bogdan Janczarek zadał pytanie, skąd wziął się wakat. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek w odpowiedzi wyjaśnił, że wakat powstał z powodu 

rezygnacji p. Pawłowskiego i p. Górskiego.  

Radny p. Marcin Sukiennik zadał pytanie, kto jest przedstawicielem Gminy Halinów. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek wyjaśnił, że każda gmina ma możliwość zgłoszenia 

dwóch kandydatów. Następnie poinformował, że jednym z przedstawicieli Gminy Halinów jest 

Sekretarz Halinowa, a drugim byłby Zastępca Burmistrza Halinowa, po przyjęciu przez Radę 

projektu uchwały. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie delegowania Zastępcy Burmistrza Halinowa do 

reprezentowania Gminy Halinów w Stowarzyszeniu "Lokalna Grupa Działania Ziemi Mińskiej„ 

- Druk Nr 458. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 

W wyniku głosowania: 

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: p. Tomasz Dubiński, p. Małgorzata Kaim, p. Dawid Wojda. 

12. Zamknięcie sesji 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński w dniu 2 czerwca 2014 r. o godz. 15
55 

zamknął obrady XLVII sesji nadzwyczajnej 

Rady Miejskiej w Halinowie. 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Halinowie 

 

/-/ Marcin Pietrusiński 

 
 

 

Protokół sporządziła: 

/-/ Dorota Chrzanowska 



12 

 

Wykaz załączników
 

do protokołu z obrad XLVII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej 

w Halinowie w dniu 2 czerwca 2014 roku: 

 

1. Załącznik nr 1 - wniosek Burmistrza Halinowa Adama Ciszkowskiego z dnia 29 maja 

2014 r. w sprawie zwołania XLVII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie. 

2. Załącznik nr 2 – lista obecności z obrad XLVII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej 

w Halinowie w dniu 2 czerwca 2014 roku. 

3. Załącznik nr 3 – zawiadomienie o XLVII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej 

w Halinowie w dniu 2 czerwca 2014 roku. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

                                                 

 Wykaz załączników dostępny w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 


